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dit voorjaar, blijkt dat er in voldoende mate 
een behoefte bestaat aan een eigen evene-
ment. Al 100 leden hebben gemeld te zullen 
intekenen. Kennelijk bieden de huidige eve-
nementen ESEF (European Subcontracting 
and Engineering Fair) en Eurofinish onvol-
doende ruimte “om dat ei kwijt te raken”. 
Kernprobleem van de Jaarbeurs Utrecht 
waar VNU Exhibitions de ESEF organiseert, 
is tijdstip en locatie, en het gevoel dat het 
weinig invulling geeft aan de identiteit van 
het vakgebied. De bedoeling is nu, om in de 
even jaren in afwisseling met de Eurofinish 
tweejaarlijks in het najaar de Brabanthallen 
de benutten, de eerste keer van 12-14 okto-
ber 2010. Er is voor drie evenementen een 
samenwerking aangegaan, waarbij beurs-
organisator Libema onder meer gekozen is 
om de uitstekende publicitaire omlijsting 
die zij voor hun partners verzorgen. Een 
jaar lang wordt – uiteraard mede vanuit de 
VOM – de communicatie rond de vele opper-
vlaktetechnieken neergezet. Het wordt een 
niche-evenement waar iedereen die van op-
pervlaktetechnieken wil weten het laatste 
en het beste weet en zijn hart kan ophalen. 
Penningmeester Michiel Koot onderstreepte 
dat de VOM geen financieel risico neemt in 
het samenwerkingsverband. 

voor en door leden
Drie bestuursleden waren aan het eind van 
hun zittingsperiode gekomen: Peter Beb-
seler, Jeroen Heerink, en Huub Kluijtmans, 
van wie de laatste twee onder unanieme 
instemming een nieuwe periode aanvaard-
den. Voorzitter van der Weij vond dit uiter-
aard “verheugend, want het zijn mensen die 
hun sporen verdiend hebben en hun bijdra-
gen in het bestuur hadden.” Bebseler had 
van zijn twee perioden er al drie gediend, en 
gaat zich weer meer op zijn bedrijf toeleg-
gen.  “We hopen een beroep op je te kunnen 
blijven doen, we moeteen het op termijn 
van de jonge mensen hebben, daar behoor 
jij toe!”, zo werd hij door de voorzitter be-
dankt met een vloeibare versnapering.  Ze 
waren het erover eens “dat je met je poten 
in de olie moet staan om de problematiek te 
begrijpen.” Kortom mensen uit de praktijk 
van de bedrijfsuitoefening zijn van enorme 
waarde voor een doelgerichte belangenbe-
hartiging en kennisoverdracht.
De combinatie met de KP*OT-Dag van de 
Oppervlaktetechnologie (zie de rubriek 
Technologie) had voor de leden een nut-
tige combishop opgeleverd. Helaas was er 
desondanks voor een statutenwijziging on-
voldoende quorom. Dit behelsde de kascon-
trolecommissie, waarvan de taak inmiddels 

overgenomen is door een accountant die 
desgewenst door een kascontrolecomissie 
nagerekend zou kunnen worden. Om deze 
werkwijze statutair vast te leggen, dit met 
het oog op de moeite die het vaak kost een 
kascontrolecommissie samen te stellen, was 
een statutenwijzing nodig. Deze is uiteinde-
lijk vastgelegd bij een tweede zitting zonder 
quorumvereiste.
Tenslotte werd onder de kop ‘lopende ver-
enigingszaken’ nog een actualiteit gemeld: 
het positieve advies vanuit het bestuur in-
zake het energieconvenant MJA 3 met EZ, de 
Meerjarenafspraak Energie Efficiëntie. 

•

meer informatie
Leden van de VOM worden regelmatig op 
de hoogte gehouden van vorderingen op di-
verse belangenbehartigingsdossiers via het 
digitale mailbulletin. Niet-leden kunnen de 
verrichtingen in meer algemene zin volgen 
via de website www.VOM.nl. 

Applaus van de penningmeester is wat iedere 
verenigingsvergadering zou willen, in dit geval voor 
Peter Bebseler die in zijn perioden als bestuurslid 
ruimschoots zijn bijdrage heeft geleverd. Voorzit-
ter Fred van der Weij geeft een kistje met geschenk, 
rechts Michiel Koot.

Visie op groei
VOM Algemene Ledenvergadering 28 oktober: vertrouwen ondanks de kredietcrisis

Op 28 oktober werd weer de halfjaarlijkse Algemene Ledenvergadering gehouden, die ondanks de kredietcrisis 
en onheilspellende geluiden uit met name de Duitse auto-industrie toch een positieve inslag had. De vereni-
ging heeft zowel vakinhoudelijk als financieel een goed jaar gedraaid. Kritische opmerkingen waren er over 
de contributies die nog niet geheel dekkend zijn voor de secretariaatswerkzaamheden, waardoor opbrengsten 
uit onder meer tijdschriftwerk de balans in de plus moesten houden. Meest opvallende vooruitzichten zijn de 
ledenwerfactie 2009 en de beurs Oppervlaktetechnieken 2010.

Voorzitter F. van der Weij benadrukte dat 
het niet de bedoeling kan zijn om vakinhou-
delijke activiteiten als een soort melkkoe te 
gebruiken. De leden die al wat langer actief 
zijn in de vereniging, kunnen zich wel de 
tijd herinneren dat het tijdschrift in zwart-
wit gedrukt werd en de cursussen slechts 
periodiek een vernieuwingsslag maakten, 
hetgeen in de hedendaagse kennisecono-
mie uiteraard niet meer voldoet. Het is de 
bedoeling dat het resultaat van de cursus-
sen gebruikt wordt om cursussen te blijven 
vernieuwen, waarbij wel rekening gehouden 
moet worden met toenemende verkoopkos-
ten en wellicht teruglopende opbrengsten. 
De signalen zijn, dat 2009 een jaar wordt 
waarin bedrijven minder “overlopen van het 
werk” en er dus tijd is de mensen weer de 
laatste stand der techniek bij te brengen. 
Dat kan dan dus met motiverende lessen  
die gegeven worden door gedreven VOM-
docenten, die bekend staan als echte vak-
liefhebbers.

ledengroei
Dit jaar is de ledengroei, die het jubile-
umjaar 2006 verder opsierde, helaas niet 
doorgezet. Vandaar dat een deel van de ver-
gadering gewijd was aan de plannen hier-
omtrent. In 2009 wordt een ledengroei van 
per saldo 10 voorzien, dus meegerekend zijn 
samenvoegingen, opzeggingen en faillis-
sementen. Een verdere stijging met 20 en 
30 in de navolgende jaren is het voorlopige 
ambitieniveau dat gesteld is. De meerop-
brengsten van het tijdschrift in 2008, waar-

van de advertentieopbrengsten ver boven 
begroting waren, worden toegevoegd aan 
de verenigingsreserve. Directeur Rard Metz 
sprak van een “gecalculeerd risico, want we 
gingen dit jaar van 48 naar 56 pagina’s per 
editie, en je weet niet zeker of je ook meer 
advertenties verkoopt. En dat is gelukt.” 
Voorzitter van der Weij voegde toe: “Geld op 
het vakblad verdienen is leuk, maar we von-
den het belangrijk een kwalitatief goed blad 
te maken waar de leden wat van opsteken 
en dat ze graag lezen. Dus we moeten het 
niet als melkkoetje gebruiken, maar de op-
brengst erin terugploegen.”
Volgend jaar zal het vakblad als vaandeldra-
ger voor de ledenwerving ingezet worden, 
door een gerichte verspreiding op subdoel-
groepen die nog onderbediend worden. Te 
denken is aan de corrosiewereld, die voor-
heen door het toenmalige Nederlands Cor-
rosie Centrum bestreken werd, maar ook 
de vele poedercoatbedrijven die nog altijd 
geen lid zijn maar wel meeprofiteren van de 
VOM-belangenbehartiging op bijvoorbeeld 
het chromatendossier, en vele lakspuiterijen 
die eveneens een opleidingsbehoefte heb-
ben waar de VOM uitstekend in kan voor-
zien als men er maar op gewezen wordt.
Het zal eveneens geen verwondering wek-
ken, dat de investeringen in de internetpre-
sentie en –presentatie verhoogd zal worden. 
Anno 2009 moet een vereniging ‘google-
baar’ zijn, dus een zoekactie op internet 
moet pagina’s en PDF-bestanden opleveren 
waarmee meteen duidelijk wordt dat de 
VOM de spin in het web is.

secretariaten
Korte maar niet minder opvallende uitspra-
ken werden gedaan over het voeren van 
secretariaten. De VOM voerde het  secretari-
aat van de Vereniging van Leveranciers van 
Verfspuitapparatuur, evenals van de Euro-
pese koepel van oppervlaktetechnische ver-
enigingen CETS. Deze secretariaatsvergoe-
dingen zijn aan de inkomstenkant komen 
te vervallen, terwijl het bestaansrecht van 
de VOM mede gelegen is in het voeren van 
dergelijke secretariaten.  De verwachting 
werd uitgesproken een nieuw secretariaat 
van toeleveranciers te mogen verwelkomen, 
hetgeen enerzijds inde rede ligt maar ander-
zijds kon nog geen naam genoemd worden. 
Het secretariaat van het Kennisplatform 
Oppervlaktetechnologie KP*OT is al in huis, 
en zal met een zwaardere taakbelasting ter 
hand genomen worden (zie het artikel el-
ders in deze rubriek). Overigens is ook aan-
geschoven bij de ondernemersvereniging 
VNO, zodat er een stoel aan veel belangrijke 
tafels klaarstaat voor de VOM. Dit lidmaat-
schap biedt toegang tot vergaderingen die 
te maken hebben met Arbo- en Milieuzaken, 
de Arbocatalogus, NMP, en VOS-reductie, en 
de VOM heeft ook stemrecht.

beurs 2010 al 100 geïnteresseerden
Een activiteit om naar uit te kijken en die 
een impuls voor het hele vakgebied en het 
imago ervan moet opleveren, is de eigen 
vakbeurs die in 2010 in Den Bosch gehouden 
zal worden. Uit uitvoerig ledenonderzoek 
naar de wenselijkheid en mogelijkheden 


